
Sabatini: Mercato? Rozmowy z Garcią po meczu
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Walter Sabatini udzielił tuż przed meczem z Palermo wywiadu dla Sky

Sport, w którym był pytany o ewentualne ruchy transferowe Romy.

 

W jakim punkcie operacji sprowadzenia Salaha z Chelsea jesteście?

- Nie rozmawiam o mercato. Salah znajduje się w takiej samej odległości od Romy

jak wszyscy inni gracze, którzy znajdują się obecnie na rynku transferowym. Po

meczu porozmawiam z trenerem, aby zobaczyć jakie są nasze potrzeby, biorąc pod

uwagę również kontuzje i podejmiemy decyzje. Jednak nie czujemy, abyśmy byli w

kłopotach i nie mamy realnej potrzeby robienia zakupów.

 

Gra Destro. Potwierdzasz, że nigdzie się nie rusza?

- Gra Destro i mamy nadzieję, że rozegra świetny mecz, dla siebie samego i dla

swojego morale. To chłopak, który spisywał się bardzo dobrze, zdobył dla nas ponad

20 goli. Wierzymy w niego, sprawdzimy później jaki będzie się czuł, jakie będą w

tym momencie jego uczucia do Romy. Jest wiele szans, że pozostanie, również

dlatego, że takie jest pragnienie trenera.

 

Florenzi zagra w miejsce Maicona, to może być jego pozycja na przyszłość?

- Jestem pewien, że tak, gdyż jest bardzo wytrzymałym i szybkim graczem. Ma

świetną technikę, byłby wielką inwestycją dla Romy na przyszłość, gdyby przeszedł

na tą pozycję. Ma wszystkie cechy na bocznego obrońcę.

 

Przygoda Borriello z Romą zmierza ku końcowi. Jest blisko Genoi?

- Historia Borriello w Romie była bolesna i smutna. Przykro mi, bo jest wielkim

graczem. Zobaczymy po tym meczu, porozmawiamy w poniedziałek i wtorek,

zobaczymy jaka może być jego droga.
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